
Buddinge Skole 

Skolebestyrelsen 
 

 

Referat til skolebestyrelsesmøde d. 12.08.21 kl. 17.00-19.00  

Der serveres mad til mødet, vi sidder i kantinen 
 

Forældre repr. 

Jonna Bybeck Tosev x 2. og 4. årgang 
Pernille Konner x 6. årgang 
Louise Weinreich Jakobsen x Grp.ord 
Ulla Eichert Sehested x 8. årgang 
Klaus Lerche Scharf Heinemann 8. årgang 
Anne Kirstine Bækgaard 3. og 7. årgang 
Louise Einspor x 0., 2. og 5. årgang 
Maja Kastrup x 5. årgang 

Forældrerep. 
suppl. 

Thomas Søndergaard Sarup x 3.årgang 
Sune Boris Nygård x 5. og 3. årgang 

Medarbejder repr. 
Daniel Madsen lærer 
Mathilde Simoni-Clasen pædagog 

Elev repr. 
Isabella Bertram Schrøder Jensen 9.c 
(formand) 
Victor Østergaard Nielsen 9.c 

Sekretærer for 
bestyrelsen 

Kirstine Bang Krogh (Skoleleder)  
Stine Nepper Vinding (faglig leder og 
souschef)  

 
 
 
Mødeleder: Kirstine (normalt er det formanden, men denne skal vælges på mødet) 
Referat: Stine  
 

1.   
Godkendelse af referat og dagsorden 

Referat og dagsorden er godkendt. Dog 
byttes der rundt på punkt 3 og 6. 

2.  Præsentation af ny medlemmer Ulla Eichert Sehested 
Klaus Lerche Scharf Heinemann 
Anne Kirstine Bækgaard 
Louise Einspor 
Maja Kastrup 
Daniel Madsen lærer 
 

3.   
Orientering fra ledelsen 
 

Det er virkelig dejligt, at så mange har haft lyst 
til at stille op til arbejdet i skolebestyrelse. Vi 
hilser alle vores nye medlemmer velkommen. 
 



Vi er åbnet op til et nyt skoleår med færre 
restriktioner. Vi har dd. Konstateret smitte på 6. 
årgang og håndteret efter de nye retningslinjer, 
som gælder for Folkeskolen. 
 
Der et skolerådsmøde i næste uge d. 19.8 på 
Rådhuset Louise W deltager. 
 
Der er mulighed for at skolebestyrelsen kan 
tilbydes et kursus hos Skole og forældre. 
Kirstine bestiller en kursusgang og forsøger at 
vælge en dato, som allerede er indkaldt. Der 
skal være fokus på at opstart af 
bestyrelsesarbejdet. 
 
Nyansatte. Vi har en del nyansatte inden for det 
sidste år. Det tager vi højde for og er 
opmærksomme på i hverdagen. Der er god 
stemning. 
 
Vi har pt. 3 ledige stillinger, som er i opslag og 
forventes besat hurtigst muligt. 
 
Årsplaner skal udgives i Skoleportalen 1.9.21 
 
Punkter til bestyrelsens arbejde i året, der 
kommer skal bringes til brainstorm til 
kommende møde. 
 
Vi igangsætter renovering af biologilokalet 
inden længe. 

4.   
Orientering fra Skolebestyrelsesformand/ 
skolebestyrelsen 

 

5.  Konstituering af skolebestyrelsesformand 
(pkt. uden Stine og Kirstine)  

Skolebestyrelsen konstituerer sig med Klaus 
Heinemann som formand. 
Anne Bækgaard som næstformand. Der lyder 
stort bifald. 

6.  Udarbejde høringssvar omkring ny 
budgetmodel for gruppeordningen  
 
Administrativ leder Malene Jensen 
orienterer om punktet. 

- Ungdomsklub 
 

- En opnormering kan betyde at flere børn 
fastholdes i gruppeordningerne er det 
en bekymring? 
 

- Hvilken børnegruppe dækker de 
forskellige takster 
 

- Budgetmodellen bør evalueres efter 3 år 
 



7.  18.50-19.00 
EVT. 
 

 

 

Emner til fremtidige møder: 
 

• Opfølgning på Fløj 3 (Praksisforsøg) 

• Trafik, Hagavej 

• Info om inventarplan 

• Div. udvalg 
 
 

 

Kommende møder (altid kl. 17-19): 
5. oktober 
16. december (lidt længere pga. ”julefrokost”) 
6. januar 
28. februar 
30. marts 
4. maj 
16. juni (lidt længere pga. ”sommerafslutning”) 
 
Der kan komme møder løbende ved behov, 
høringssvar o.lign. 
 
 

 

 
 
 
 

   

 


